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Haarlem, 31 augustus 2016 
 
 
Geachte college, 
 
 
Al jaren zijn er zorgen over de bijenstand in Nederland. Juist op gemeentelijk niveau valt 
daar iets aan te doen, omdat gemeenten het openbaar groen beheren en bepalen met 
welke bestrijdingsmiddelen gewerkt wordt. De gemeente Haarlem heeft in 2012 een 
convenant ondertekend om ‘bij-vriendelijk’ te handelen. Toch komen er signalen binnen 
dat er verbeteringen mogelijk zijn, bijvoorbeeld door meer gebruik te maken van 
biologisch geteelde planten (in plaats van reguliere teelt waarbij veel gif wordt gebruikt 
dat schadelijk is voor de bij).  
 
Graag zou de SP-fractie antwoord krijgen op de volgende vragen: 
 

 
1. Wat zijn de maatregelen die Haarlem afgelopen jaren heeft genomen om de 

bijenstand te verbeteren? 
 

2. Hoe gaat het momenteel met de bijenstand in Haarlem en omgeving? Is er al een 
verbetering waar te nemen of (nog) niet? 

 
3. Is het College bereid te overwegen (meer) gebruik te maken van biologische 

beplanting (bijvoorbeeld biologische bloembollen)? 
 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Frits Garretsen  
Gemeenteraadslid SP Haarlem 
 


